
Bestyrelsesmøde 18.06.2020. 

 

Tilstede: Elin, Jesper, Svend Erik, Inger ,  Lene A., og Lene N.. Afbud fra Henning 

Referant: Lene N. 

Godkendelse af referat fra sidst: 

Referat godkendt. Svend Erik følger op på ansøgning vedrørende tilskud til nyt tag på terrassen, da 

vi intet har hørt. 

Status på Corona situation. Nyt fra formand: 

Vi følger dagspressen. Alle er opmærksomme på at spritte håndtag m.v. af jævnligt. 

Svend Erik har fornyet klubbens forsikring hos Vestjylland for de næste 5 år. Forsikringen dækker 

bygninger og løsøre ved brand, samt ansvarsforsikring på maskiner. 

Formandsmøde skal afholdes i Ringkøbing til september. 

Nyt fra trænerudvalg: 

Trænermøde d. 30. juni. 

Kredskonkurrence: 

Vi sender sedlen med hjælpere rundt til holdene via trænerne. 

Jesper spørger Per om hjælp til A spor og Inger spørger Izabella om hjælp til A spor 

Arbejdsdag: 

Arbejdsdagen i foråret blev aflyst, og vi har valgt, ikke at sætte en ny dato, selv om vi har flere 

projekter så som maling, buskrydning og fremstilling af nye springbætter. I stedet fokuserer vi på 

udendørsmaling af terrasse og klubhus. Jeg sætter et opslag på facebook vedr. dette og så har alle 

i klubben mulighed for, hvis man har tid og lyst at samles i små grupper og give en hånd med. 

Foreningen i øvrigt: 

Intet nyt 

Eventuelt: 

Vi snakkede om muligvis at lave en lokalkonkurrence for venskabsklubberne i c- klassen til 

efteråret. 


